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Írásbeli választ igénylő kérdés

„Az elmúlt két évben a HM Beszerzési és Biztonsági Beruházási Hivatalnál konkrétan
milyen 100 millió Ft feletti beszerzések voltak, volt-e pályázat, ha igen, milyen eljárási
rendszert alkalmaztak, kik pályáztak és kik nyerték azokat?" címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nagyon fontos kérdésnek tartom, hogy a Magyar Köztársaság Országgyűlése, illetve annak egyes
szervezetei és tagjai tisztán lássák a közpénzek elköltésének módját . Ezért kérem, válaszoljon az
alábbi kérdéseimre .

Az elmúlt két évben a HM Beszerzési- és Biztonsági Beruházási Hivatalánál konkrétan milyen 100
millió Ft feletti beszerzések voltak?
Volt-e pályázat?
Ha igen, milyen eljárási rendszert alkalmaztak?
Kik pályáztak és kik nyerték azokat?

Várom megtisztelő válaszát!

Csampa Zsolt
MDF
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